

New arrivals  
新品上市  
01.06.2021

Hong Kong  
香港


## Short-Sleeve Blouse 名媛仕女衫

### OC028

The airy and breathable material in plain-weave drape design is exquisite and enhances your sense of beauty.

透氣平織融合垂墜設計，展現線條美感，輕飄靜美，舉手投足流露出迷人風采。

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	<b>HK\$1,940</b>	<b>2,156</b>
LL	<b>HK\$2,060</b>	<b>2,289</b>

 Coral / 珊瑚紅

### Material 材質

Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%,  
Polyester 20%

聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%、聚酯纖維 20%



- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

**NEFFUL**  
INTERNATIONAL

New arrivals  
新品上市  
01.06.2021

Hong Kong  
香港


## Men's V-Neck Shirt 男仕V領衫

### OC029

A super-soft T-shirt styled with a V neckline providing a nifty and smart look. Match it with a coat for a smart casual occasion or simply wear it on its own on a relaxed weekend.

時尚V領修飾身形，輕鬆穿出紳士韻味；與各類衣飾配襯度高，營造層次感穿著的基本單品。

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	<b>HK\$2,000</b>	<b>2,223</b>
LL	<b>HK\$2,140</b>	<b>2,378</b>

 Navy / 深藍

### Material 材質

Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%,  
Polyester 20%

聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%、聚酯纖維 20%



OC029

- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

**NEFFUL**  
INTERNATIONAL